
Consell Escolar
15/11/2022

Assistents: Esther López, Míriam Serrano, Laia Borrego, Maria Prat, Noemí Gonzalez,
Núria Tena,
S’excusen: Elena Dinarès, Judith Beteta, Noemí Ferrer, Arantxa Lebrón, Jordi Soler, Lídia
Fernandez,Laura Fabra.

Inici - 17:00h Fi - 17:50h

L'ODD:

1. Aprovació, si s’escau de l’acta anterior: 17/10/2022 S’aprova.

2.Valoració mes de setembre

La valoració s’envia a l’Ajuntament pel Consell Escolar Municipal.

ASPECTE VALORACIÓ

INICI CURS A
05/09

DOCENTS:
Començar el curs en data 05/09 ha estat una bogeria, no hi ha hagut temps d’organització, de
traspàs d’informació, de muntatge d’aules, de formació metodològica, de reunions d’inici de la
familiarització,…

El fet que comencem les docents en aquesta data, ho trobo important per tal de preparar en
curs. Però la novetat d’aquest curs dels infants el dia 6 no. no ha donat temps a preparar res
pel curs

Dolenta. Un inici precipitat sense poder preparar bé les classes.

L’equip docent no estava complet a data 05 de setembre, ni tan sols al juliol. La gran majoria
van començar el dia 1, amb només dos dies de preparació.

FAMÍLIES:
Positiva.
Molt precipitat per algunes famílies per organització familiar.
També hi ha reticències pel pagament del servei de menjador (més hores, servei més car).

JORNADA
INTENSIVA

DOCENTS:

La jornada intensiva la valoro molt positivament en quant a l'horari lectiu amb mestres, les
altes temperatures fan impossible treballar a les aules a partir de les 15h de la tarda, també
els infants estan més receptius, desperts i preparats per aprendre en horari de matí i no pas
de tarda. En quant al treball d’exclusiva dels mestres és molt mé profitós fer una reunió de 2h
q no pas d’1h ja que el debat, organització i plantejament pedagògic et queden coixos o
trencats, quan es fa la jornada partida. El q trobo molt errònia és la gestió de tardes per part
de monitoratge, sense activitats concretes i de qualitat, sense una formació plena en atenció a
la infància d’entre 3 i 6 anys.

Positiva, malgrat les sessions són més curtes i dona la sensació d’haver d’anar més ràpid
durant el dia

Bona. Era un horari més amè per tots.

FAMÍLIES:
Positiva
Horari ideal pels infants.

MENJADOR DOCENTS:
El servei ha funcionat com sempre.



FAMÍLIES:

Ho desconec

TARDES LLEURE DOCENTS:
Hi ha hagut moltes mancances pedagògiques , manca de personal qualificat, ràtios molt altes,
i realment no s’han cobert les desigualtats socials q es parlaven q es donaria cobertura,
justament molts d’aquests infants no feien ús d’aquest servei, marxaven a casa a dinar i ja no
tornaven. Ha estat una franja de parking del infants fins que les famílies els puguin venir a
buscar.

Una mica de descontrol, són moltes hores amb un monitor o monitora sense cap finalitat o
activitat programada.
Ens consta que la retribució del monitoratge no ha estat l’esperada.

FAMÍLIES:

Ho desconec

ALTRES DOCENTS:
Es demana als estaments que abans de fer canvis de calendari cal preguntar a la gent que
està a primera fila que creuen que és prioritari o necessari fer. Que es puguin aportar idees, i
d’aquí extreure millores en educació que realment ajudin als infants en el seu benestar tant
emocional com acadèmic.

3. Dotació 1’5 mestres al gener
Aquesta dotació del Departament es deu a la reducció d’una hora lectiva de l’equip docent. Fins
ara fèiem 1 hora de treball personal i a partir de gener en farem 2 hores de treball personal.
Aquesta segona hora ens la van treure del nostre conveni amb les retallades i per fi aquest curs
s’ha pogut recuperar.

1 mestre/a: per atendre reforços a l’EP.
0’5 mestra d’EE per reforços a EI.

4.Precs, preguntes, dubtes i felicitacions.
El proper dilluns 21 de novembre a les 15:00h a la sala de música fem Comunitat Educativa
(AMPA, CE i CP) on parlarem i reflexionarem sobre l’actualitat a l’escola i el nou Projecte de
Direcció.


